
Podprli gradnjo
tovarne hrane

Na svoji zadnji. dvajseti seji, je predsedstvo občinake
zvttz« aindlkvtov atorvvnamla, <ta* twnUJ|^^|£j|»> v*&t<>
pozornost Najprcj je bila na vrsti razprava okrog samo-
upravnega sporazuma o združevanju dela in sradstev za
gradnjo tovarne gotove in polpripravljene hrane. Predstav-
nik HP Kolinska ing. Ivan MuŠič je članom predsedstva
podrobneje obrazložil program in usmeritve bodoče tovarne
ter odgovorll na nekatera nejasna vprašanja,

O tem smo v našem glasilu Že podrobneje pisali. zato bi
kazalo poudariti le nekatere misli, ki so se pojavite v raz-
pravi. Predvsem je bilo ugotovljeno. da v več kot 50 odstot-
kih sedanjih kuhinj in obratov dužbene prehrane sanitarne
razmere niso zadovoljive. V vzgoienovarstvenih ustanovah
kuhajo premalo biološko uravnovešene prehrane. člani
predsedstva so izrekli nekatere pomisteke na rovaš možnih
izgub, ki bi nastale pri poslovanju tovarne. Bili so tudt
mnenja, da ni tako enostavno spremeniti miselnosti v zvezi s
prehrambenimi navadami prebivalstva, nejasna so jim bila
tudi nekatera določila predloženega samoupravnega spora-
zuma, ki govorijo o medsebojnih obveznostih in odgovorno-
stih pri prevzemanju rizika. inž. Mušič je obraziožil, da so že
v lelu 1977 po narofiilu skupščine mesta Ljubljana izdelali
posnetek stanja s katerim so ugotovili perspektive in silnice
v družbeni prehrani. kjer se je pokazal moian trzni poten-
cial. Ugotovili $0 tudi, kdo bo bodoči kupec izdelkov tovarne
polpripravljene in gotove hrane in šele na podlagt tako
skrbno izdelanih Studij so se odločili za proizvodni program
ter kapacitete Ni pa izključil možnosti nepredvidenih zapet-
Ijajev, kar je seveda mogoče pri vsakem poslu. Ob koncu
razprave je predsedstvo občinskega sindikalnega sveta z
manjšimi pridržki podprlo in sprejelo idejo o graditvi nove
tovarne in o tam bo razpravljal tudi obČinski sindikalni svet.

Naslednja točka dnevnega reda je bila posvečena akcij-
skemu programu za izvajanje aktivnosti pri obravnavi rezul-
tatov gospodarjenja za devet mesecev letoSnjega leta in
pripravi tekočih planov za leto 1980- Akcijski program je bil
napravljsn na podlagi usmeritev, ki jih je izdelal republiSki
svet zveze slndikatov Slovenije, Opravila, ki jih bodo
osnovne organizacije ZS izvedle po akcijskem programu, so
prerasla v sistemske prijeme, s katertmi bodo £e bolj kot
dosedaj spodbudili detavce k odgovorni razpravi o odloča-
nju in gospodarjenju ter oblikovanju usmeritev in ukrepov
za nadaljnje gospodarjenje- Bolj natančno, gre za informa-
cije in poročila ob periodičnih devetmesečnih obrafiunih o
tem kako smo gospodariti in poslovali Akcijski program bo
zaokrožen v začetku leta 1980 s sprejemanjem zaključnih
računov in analize gospodarjenja za leto 1979. Predsodstvo
je z glasovanjem potrdilo akcijski program

V nadaljevanju seje so člani predsedstva obravnavali po-
ročilo o obiskih v dislociranih enotah. Namen teh obiskov je
bil ugotovitt in pretehtati možnosti ter pogoja za konstituira-
nje novih organizactj združenega dela v petih detovnth eno-
tah. Po razpravi so sklenili, naj družbeni pravobranilec sa-
moupravljanja tam, kjer na svojo pobudo m dobil odgovora,
zafine poatopek v skladu z zakonom o združenem delu.

člani predsedstva občinskega sidikalnega svetasopose-
bej podčrtali, da bodo sindikati nosilci razprav o tafcotom m
srednjeročnem planiranju, kar bo tudi glavna tema bfežnfe
repubtiSke sindikalne konference. Predlagali so sklic razStr-
jene seje sindikalnega sveta, ki naj bi bila med 7. m 12.
novembrom. StaliSča in sklepi, ki se bodo izoblikovali natsj
razširjeni seji, bodo najboljši prispevek k razpravam na
repubfiiki sindikafni konferenci.
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